
This version of the file DRc5a2015-2018.txt has been adjusted taking into account 

the next circumstance. 

 

Since 2015, Rosstat included into the final table of data on deaths by age and cause 

of death the line "Person who was in an all-terrain vehicle or in another motor 

vehicle designed for off-road transportation, injured in a road traffic accident". 

Earlier it was included into the item "Other and unspecified transport accidents" 

(code 268). Since this line had no code, the RusFMD team considered it to be 

additional information. When it turned out that this was not so, we recalculated the 

mortality rates from cause 268 to ensure comparability with the data for 2011-

2014. 

 

 

 

Данный вариант файла DRc5a2015-2018.txt скорректирован с учетом 

следующих обстоятельств. 

 

Начиная с 2015 г. Росстат включил в итоговую таблицу данных об умерших 

по возрасту и причинам смерти строку " Лицо, находившееся в вездеходе или 

в другом моторном транспортном средстве, предназначенном для 

передвижения вне дорог, пострадавшее в результате дорожного 

транспортного случая", которая ранее входила в "Другие и неуточненные 

транспортные несчастные случаи" (код 268). Поскольку данная строка не 

имела кода, команда РосБРиС сочла ее дополнительной информацией.  

Когда выяснилось, что это не так, мы пересчитали показатели смертности от 

причины 268, чтобы обеспечить сопоставимость с данными за 2011-2014 

годы. 


